
Protokollsbilaga KF § 5:8/2023-09-18 Dnr: KS 2023/0027

Särskilt yttrande, Kommunfullmäktige 2023-09- I 8

Redovisning av ännu ej färdigbehandlade motioner och medborgarförslag per' 2023-07-3I

Flertalet motioner är över ett år gamla och ett par av motionerna över två år gamla. Vi får åter

igen konstatera att det är anmärkningsvärt att motioner lagda för över två år sen inte är

behandlade och att den förklaring som ges är att dessa ”nyligen remitterats om” till ny nämnd till

följd av den nya organisationen. Det är inte en acceptabel anledning då motionerna legat i nästan

två år innan den nya organisationen trädde i kraft.

För Socialdemokraterna

Sofia Almgren

Oh LN



Protokollsbilaga KF § 5:9/2023-09-18 Dnr: KS 2023/0137

Reservation, Kommunfullmäktige 2023-09- I 8

Revidering av Arvodesbestämmelsernas § I8 gällande att sammanträdesersättning ei ska utgå

för uppdrag i de kommunala råden under mandatperioden 2023-2026

Roslagspartiet reserverar sig då detta beslut innebär att arvoden utgår till deltagarna i beredningar

där innehållet inte offentliggörs genom protokoll. Det är inte rimligt att invånare ska betala skatt

för hemliga möten, det hör inte hemma i en demokrati.

För Roslagspartiet

Anna Maria Tipper

On'b



Protokollsbilaga KF § 5:18/2023-09-18 Dnr: KS 2022/0229

Särskilt yttrande, Kommunfullmäktige 2023-09- I 8
- Svar på motion nr 30/2022 av Margareta Olin (S)

- Motion om att snarast bygga bostäder,

förskolor m.m

Miljöpartiet yrkar bifall till beslutsförslaget men vill lägga till att vi tycker att det är viktigt att satsa

på billigare bostäder, och andra typer av upplåtelseformer som är flexibla över tid. Exempelvis

delningsboende för både unga och vuxna.

För Miljöpartiet

Kenneth Johanssim



Protokollsbilaga KF § 5:19/2023-09-18 Dnr: KS 2022/0309

Särskilt yttrande, Kommunfullmäktige 2023-09- I 8
- Svar på motion nr 35/2022 av Sofia Almgren (S), Maria Englund (S) och Mats Lundström (S)

- Frukost som en god start på dagen

Frukost ingår inte i skolans uppdrag. Roslagspartiet fmner det viktigt att kommunen ger

rektorerna möjligheten att utveckla skolorna i enlighet med vetenskap och beprövad erfarenhet.

20 °/o av eleverna går ut skolan i Österåkers kommunala skolor utan att få möjligheten att klara

kunskapskraven och så har det varit under flera mandatperioder. Vårt uppdrag som huvudman är

att utveckla skolorna med vetenskap och beprövad erfarenhet.

Vad gäller frukost finns det bra studier som Visar på fördelar med att servera frukost. Även
Livsmedelsverket tar upp flera studier som Visar fördelar med att frukost serveras på skolor. Men
naturligtvis behöver Vi testa med några skolor först för att se resultatet och kunna jämföra med
andra insatser för att förbättra elevernas möjlighet att uppnå fullständiga betyg i alla ämnen samt

att närvaron ökar. Österåker är en socioekonomiskt stark kommun och därför är det inte säkert

att frukost är den bästa insatsen.

Det är dock Vikü'gt att komma ihåg att rektor skall kunna använda frukost som insats för elever

med särskilda behov.

För Roslagspartiet

Anna Maria Tipper


